
 

Verslag ouderraad 28/11/2024 
 

Aanwezigen:  
Bert – Sharon – Gaëlle – Daisy – Maarten – Jolien – Pieter – Juf Morgane – Juf Rita - Tin 
 

Opmerkingen vorige verslag (22/10/2024) 
Omvorming officiële ouderraad:  

vergadering gehad met VCOV, we deden al 90% van de officiële dingen van Ouderraad. 

Huishoudelijk reglement wordt opgemaakt, is doorgestuurd naar Tin voor goedkeuring. 

Volmacht van rekening geven aan directie: Sharon mailt het formulier door 

 

Groenaanplanting: Tin heeft navraag gedaan. Indien groen geplaatst wordt door enkel een paar tegels te 

verwijderen hoeft er geen aanvraag gedaan te worden bij de bouwraad.  

 

Afgelopen activiteiten 
• Infoavond Internet & Privacy ism Gezinsbond Waarloos: 

Weinig respons van de ouders, in totaal met 10 personen aanwezig waarvan 4 niet-leden van de 

Ouderraad. 

Beslist om niet meer in toekomst te organiseren 

Komende activiteiten 
• Sint bezoek op vrijdag 06/12: 

Aankopen Speculoos voor leerlingen (193 leerlingen) en geschenk voor de juffen en personeel 

(33 in totaal) zijn aanwezig in school.  Per klas is er ook een zak letterkoekjes voorzien en 

gesuikerde Nic Nac’s (normaal 4 zakken over). Mandarijnen zijn besteld bij Jumbo Rumst en 

worden in school geleverd op woensdag 04/12 in namiddag. 

Per klas wordt er cash 100 euro gegeven, enveloppes worden voor 30/11/24 aan Tin bezorgd. 

Ouderraad vraagt aan de juffen om wel een foto door te sturen van de aankopen. 

Daarvan zal fotocollage gemaakt worden om op Instagram van school te zetten met grappig 

tekst. 

Ouderraad voorziet nog een geschenk voor Sint en Zwarte Piet achteraf. 

• Kersthappening op vrijdag 13/12/2024: 

Fout op affiches ivm Sing Along, juf Morgane past dit aan en bezorgt dit aan Tin en Ouderraad. 

Ouderraad zorgt voor flyers en affiches (nog bezorgen aan crèche Wisterke, rusthuis Coralia, 

Serviceflats en school) 

Ouderraad voorziet zoals elk jaar drank, hotdogs, hamburgers, pannenkoeken, warme dranken 

(chocomelk, gluhwein) en quiche (microgolf van school daarvoor gebruiken). Vorig jaar waren 

hamburgers, hotdogs en Quiche vlug uitverkocht dus graag meer bestellen dan vorig jaar (liever 

te veel dan te weinig, kan nog overgekocht worden door OR leden) 

Frigo Veteranen nodig => Sharon vraagt dit na 

Caravan gereserveerd? Bert laat weten dat de eigenaar 150 euro voor vraagt, wat te veel is, dus 

Bert onderhandelt nog en houdt Jeroen op de hoogte (vorig jaar was Caravan vuil en werd hij 



 
door ons proper gemaakt). 

Pannenkoekbakplaat in orde? => navragen bij Daisy 

Levering van kerstbomen door de gemeente en school zal deze versieren. 

Voorstel om soep van Pegode ook met drankkaart te laten betalen, en Pegode kan dan aantal 

liter soep factureren aan OR (zijn meestal laat met hun factuur) 

Oproep om voorbereiding te doen op donderdag 12/12 om 18u30 => vragen in Whatsapp groep 

wie er kan helpen. Jeroen trekt dit (bv drank uitladen en koelkast vullen, lampjes hangen,…). 

Ook hulp nodig op vrijdag 13/12 om tenten ed te zettten. Liefst niet tijdens middagpauze want te 

veel kinderen die rondlopen (vorig jaar werden de tenten al gezet in voormiddag, en pas na 

13u30 werden de tafels geplaatst). 

Werklijst voor shiften tijdens Kershappening zelf => plaatsen in Whatsapp OR – Ouders in actie. 

en desnoods nog rondvragen in Whatsappgroepen van klassen zelf om ouders mee te laten 

helpen. 

• Gouden Boke XXL op zondag 02/02/2025  

1e vergadering was dinsdag 26/11. 

Berkenhof ligt vast, wel terug bezet op vrijdag en zaterdag dus opbouw kan pas 6u ’s morgens. 

Prijs voor ontbijt blijft zelfde (10 euro kinderen tss 4jr en 12, 18 euro voor volwassenen en 

kinderen ouder dan 12 jaar). 

Shiften om in te schrijven per half uur (ten vroegste 8u30 en ten laatste 11u). 

Vorig jaar 160 personen, hopelijk 200 personen dit jaar 

Affiche van vorig jaar gebruiken met nodige aanpassingen, zodat de affiche al op kersthappening 

klaar is. 

QR code en forms ook aanpassen => Sharon zorgt daarvoor 

Flyers voorzien (mag in zwart/wit), affiches en op Instagram in kleur. 

Aankopen worden eerst gevraagd aan Jumbo Rumst, en desnoods wordt er nog aangekocht in 

Colruyt.  Lijst van aankopen vorig jaar terug gevonden (vorig jaar veel overschot) dus goede 

leidraad). Vragen aan Jovade voor sponsering (wensen daar de preparé en vleessalade te kopen) 

=> Sharon stuurt mail. Gebruik Kindertafels en kinderstoeltjes en plastic borden  en microgolf=> 

is oké voor Tin om te gebruiken. Bert haalt deze op met zijn remorque. 

Volgende vergadering op 7/01/2025, dus wordt op volgende OR (dinsdag 14/01) verder 

besproken. 

• Geluidspanelen 

Tin heeft navraag gedaan: Om geluiddempende panelen te plaatsen in de klassen is er geen 

goedkeuring van de bouwraad nodig. Ondertussen zijn er geen nieuwe offertes meer 

binnengekomen. 

 

Schoolwerking (Tin) 
• Schoolraad: momenteel geen officiële schoolraad, maar met omvorming officiële OR bekijkt Tin 

of dit mogelijk is (veel dingen worden besproken op OR, waar altijd juffen en directie en leden 

OR aanwezig zijn 

• Rookverbod: in nieuwsbrief van december wordt het rookverbod die ingaat vanaf 31/12 

uitgelegd (niet in straal van 10 m rond de school) en zal ook toezicht daarop doen. 

• Soep Pegode: maanden december, januari en februari zal er elke donderdag terug verse warme 

soep zijn van Pegode. Ze komen dit opwarmen en uitschenken aan de kinderen ‘s middags. 



 
Is gratis voor de leerlingen, want wordt dit jaar betaald door Ouderraad (vorig jaar was er 

sponsoring CERA) 

• Erasmus: binnenkort komen er buitenlandse leerkrachten, en gaan er ook leerkrachten van onze 

school op bezoek naar Noorwegen 

• Luizen: groot probleem in L1 waar er al tijdje luizen circuleren. Directie heeft CLB ingeschakeld 

en heeft aan alle ouders van L1 info meegegeven (er zijn veel fabels), maar ook om zeker te zijn 

dat ouders de nodige handelingen doen. Info blad moet ondertekend terug komen , van 

sommige ouders niet terug gekregen en directie heeft die ouders allemaal opgebeld. 

Wordt verder in de gaten houden, zodat het probleem niet naar de andere klassen overgebracht 

wordt. 

• Dak van oud gebouw (klooster) is afgewerkt, stelling zal deze week afgebroken worden 

• Volgende nieuwe investering is nieuw sanitair 

• Respect voor iedereen: aan schoolpoort ‘s morgens wordt er goede morgen gezegd. 

 

Varia 
• Juf Marleen: samenwerking ivm kersthappening verliep niet goed wat het moeilijk maakte voor 

de kerstmarkt van de Goede Doelen.. 1 van de goede doelen had eerst cava bar voorgesteld, 

waarop DB beslist had dat dit niet mocht. Ook de pannenkoekenslag werd afgewezen. Sharon 

verklaart even de beslissing van DB, waarom dit afgekeurd werd (drank en eten wordt al jaren 

voorzien door OR op kersthappening). Er werd beslist om enkele goede doelen uit de buurt aan 

te schrijven zodat zij iets kunnen verkopen op school, maar omdat DB geen verwarring wilt voor 

de bezoekers van de kerstmarkt (er wordt gewerkt met drankkaart, waarmee ze alles kunnen 

aankopen die ze onmiddellijk kunnen consumeren) 

• Bert: melding van terug een gat in de struiken van de speeltuin. 

Er werd enkele struiken in het verleden verwijderd en houten platen gezet, maar volgens directie 

niet de bedoeling om dit helemaal zo te doen. Er moet bekeken worden hoe stevig de draad nog 

is en wat er kan aan gedaan worden (misschien oproep naar iemand van de ouders die in 

tuinbouw werkt?) 

• Sharon: Bloemen voorzien voor juf Rita (pensioen in februari 2025) en voor juf Sofie (bevalling 

zoontje Julien). Adres mag OR niet krijgen ikv Privacy wet. 

Juf Morgane gaat woensdag 04/12 naar Juf Sofie en zal bloemen meenemen in naam van 

ouderraad. 

Juf Rita kan mss op afscheidsfeestje (niet voor lln) of via juf Marleen meegegeven worden. 

• Volgende vergadering is dinsdag 14/01/2025 om 20u in refter. 

 

 

DB Sint-Michielsschool Waarloos 
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